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A farcical look at political violence as it's played out during the Troubles in Northern
Ireland against the drab backdrop of a bare, rustic Irish cottage and unending
boredom in an inhospitable environment in which a mutilated cat sets off a murderous
cycle of revenge. Wee Thomas was a friendly cat. He would always say hello to you
were you to see him sitting on a wall. (Pause.) He won't be saying hello no more, God
bless him. Not with that lump of a brain gone. Who knocked Wee Thomas over on the
lonely road on the island of Inishmore, and was it an accident? "Mad Padraig" will want
to know when he gets back from a stint of torture and chip shop bombing in Northern
Ireland: he loves that cat more than life itself.
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评论

佳构

-----------------------------
黑貓與愛爾蘭內戰⋯⋯結尾小托馬斯有點洩氣。（黑貓就是死神proved

-----------------------------
又血腥可怕又好笑 “So all this terror has been for absolutely nothing?”
为之引出多少事端的所谓“理想”啊 是人们的想象 是人们的借口
但本身如黑猫一样无辜 来去自由就像上帝的恶作剧:)

-----------------------------
好厉害啊太厉害了麦克唐纳戏剧写的比电影好看多了……

-----------------------------
求哪个神仙剧团演一场

-----------------------------
虽然阅读过程有点生理不适，但还是很好的！

-----------------------------
透过黑色喜剧，表现出人之暗面。P.S. 我演过这个剧本...

-----------------------------
死了好些个人。

-----------------------------
结局真是意想不到的大反转 厉害厉害
看了好几本下来发现共同点都是角色说爱上就相爱了？？前脚还在说人家像男孩子不好
看后脚就“亲我一下 再亲一下”？？？？优秀 不剧透了 挺有意思的
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